
Komise pro vÝchovu a vzdělávání Rady města Beroun (školská komise)

Zápis č.512015

ze zasedání komise pro výchovu a vzdělávání (Školská komise) konaného dne 30. 9. 2015

od 16.00 hodin v zasedací místnosti u obřadnísíně.

Přítomni:

Členové komise: Mgr. Luděk Trejbal, Mgr. Jitka Haklová, PaedDr' Hana Fechtnerová, Mgr' Miroslava
Holubová, Mgr. Eva Chlumská, Mgr' Antonín Leopold, Alena Mészárosová

Tajemnice komise: Jitka Zálomová

Hostó: Mgr. lvan Kůs, místostarosta města - omluven

omluveni: Mgr. lvana Ečerová, Mgr. Eva Jakubová

ověřovatel zápisu: PaedDr. Hana Fechtnerová

Proqram jednání:

1. Zahžiení - organizační záleŽitost
2. Kontrola usneseníz minulého zasedání
3. Kapacita základních školv Berouně
4. Přehled ozahájení Šk. roku 2015116, počty dětí aŽákŮ
5' Plavecký výcvik MŠ a ZŠ, stav a plán pro dalŠí období
6. Nabídka na zaloŽení Scio Školy pro Beroun
l. Kuzne

Jednání

K bodu 1 _Zahdiení - organizačni záležitosti

Jednání komise zahét1il a dále řídiljejí předseda Mgr' Luděk Trejbal.

Předseda konstatoval, Že komise je usnášeníschopná.

Předseda komise jmenoval ověřovatelem zápisu PaedDr. Hanu Fechtnerovou.

Dále navrhl program jednání ve shora uvedeném znění.

Usnesení: Komiseprogramjednáníschvaluje.
Hlasování: 7 pro_ 0 proti-0zdrŽelse

K bodu 2 - Kontrola usnesení z minulého zasedání

Zápis č.4l2o15 z minulého zasedání Školské komise byl předloŽen radě města k projednání. Usnesením
č,.30712015 ze dne 13.5' 2015 rada města po projednání bere uvedený zápis na vědomí.

Usnesení: Přítomní členové komise berou informace na vědomí.

K bodu 3 - Kapacita základních škol v Berouně

Předseda komise seznámil přítomné se současným stavem zpracování materiálu pro radu města, ktený se
týká upřesnění kapacity berounských základních škol. Materiál byljiŽ v měsíci červnu 2015 předloŽen jako
informace do rady města. Vzhledem k připomínkám něktených členů rady byl materiál staŽen s tím, Že bude
dopracován. Proto byli ředitelé Školznovu vyzváni, aby stanovili maximálnÍ kapacitu svých základnÍch Škol.
Na základě těchto informací bude zpracován tabulkový materiáljako příloha informace pro radu města'
PředběŽně byly Členům komise předloŽeny dvě tabulky, které ukazujízaručenou kapacitu základních Škol
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V Berouně a porovnáVajívývoj počtu Žáků a této kapacity. Výhled počtu Žáků bude ještě upřesněn podle
skuteČného stavu Žáků ze zahajovacích výkazů zŠ k 30. 9' 2015. Stále je zde patrný rozdíl mezi maximální
kapacitou základních Škol a rejstříkovou kapacitou.

Usnesení: Komise doporučuje poŽádat vedenízákladních škol o vyjádření rozdílu rejstříkové a skutečné
maximáln í kapacity školy.

Hlasování: 7 pro_ 0 proti-0 zdrŽelse

Dále se komise zabývala moŽnostínavýŠení kapacity moŽnou přístavbou škol. UvaŽovaná přístavba na ZŠ
Závodí, která se vztahovala k naplněné rejstříkové kapacitě, jiŽ není moŽná. V projektu lTl by se dotace nyní
měla vztahovat k vybudováníjednotlivých odborných učeben na Školách'

UsnesenÍ: Komise doporuěuje radě přijmout opatření ke zvýšení kapacity berounských základních škol.

Hlasování: 7 pro_ 0 proti-0 zdrŽelse

K bodu 4 - Přehled o zahájení šk. roku 2015/16, poěty dětí a Žáků

Paní Zálomová, vedoucíoddělení školství, sportu a volnočasových aktivit seznámila členy komise s průběhem

zahájení nového školního roku. Zahájení proběhlo na2' ZŠ v souvislosti s ukončením projektu zateplení a
výměny oken. Slavnostní akce se zÚčastnili zástupci města. PrvňáČci na všech berounských základních
školách dostali pamětnÍ list Berounský prvňáček, reflexnÍ bezpečnostní náramek a publikaci vydanou k 750.

výročí zaloŽení města Berouna - Beroun - deset zastavenÍ na procházce královským městem.
Členové komise byli také seznámeni s počty žákŮ v berounských základních Školách v letošním školním roce
vČetně žáRŮ 1. ročníků a dětív poslednítřídě mateřských škol. Takéz těchto Údajů vyplývá narůstajícítrend
poČtu Žáků v základních školách v Berouně'

Usnesení: Přítomníčlenové komise berou informace na vědomí.

K bodu 5 - Plavecký výcvik MŠ a ZŠ, stav a plán pro daIší období

Plavecký výcvik v berounských mateřských a základních Školách probíhá stejně jako v minulém roce. Na
podzimní plavání město získalo příspěvek od VaK Beroun ve stejné výŠijako v loňském roce. PřÍspěvek na
jarní plavání bude hrazen z rozpočtu města'

Usnesení: Přítomníčlenové komise berou informace na vědomí.

K bodu 6 - Nabídka naza|oŽení Scio škoIy pro Beroun

Společně s pozvánkou na zasedáníkomise obdrŽeličlenové dopis od společnosti Scio s nabÍdkou nazaložení
Scio školy v Berouně'

Usnesení: Komise doporuČuje předat informaci školám na poradě ředitelů k jejich rozhodnutí.
Hlasování: 7 pro- 0 proti -0 zdrŽel se

Kbodu7-Různé

PaedDr. Fechtnerová-podala návrh, zdaby se nemohla tzv.Burza Škol, kterou pořádá Úřad práce proŽáky

z 9. tříd ZŠ přesunout zpět do Berouna. Nyníse koná ve ZdicÍch.

Usnesení: Škotsra komise doporučuje v novém školnÍm roce realizovat akci ,,Burza SŠ a SoU" v objektu
MKC Beroun ,,Plzeňka" z důvodu dopravní obsluŽnosti pro Žáky a rodiČe.

Hlasování: 7 pro_ 0 proti-0zdrŽelse

Po vyčerpání programu předseda komise ukončil-jejíjednání v 17.1o hodin.
/./

Zapsala: Jitka Zálomová ./t irtt' ' 
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ověřila: PaedDr. Hana Fechtnerová TLLq*., !)

Předseda komise: Mgr. Luděk Trejbať'
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